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Algus kell 18.00, lõpp kell 19.35 

Juhatas: Ave Kooskora 

Protokollis: Liina Urgas 

Võtsid osa: Ave Kooskora, Martin Medar, Sirje Hanikat, Heli Mölder, Sigrid Kaju, Liisi 

Ausmees, Ave Oja, Harry Pässa, Uno Silberg, Tiit Tikerpe, Kairit Metsis, Liina Urgas 

 

Puudusid: Elo-Liina Kaivo, Annely Tisler, Oliver Solntsev, Mimi Kruusing, Rasmus Talv 

 

Päevakord: 

1. Sirje Hanikat, Heli Mölder, Sigrid Kaju - Kose Gümnaasiumi I trimestri kokkuvõtted 

2. Kose Gümnaasiumi õppetöö tegevused 2019 - Martin Medar 

3. Sisehindamise aruande koostamine 

4. Kose Gümnaasiumi eelarveprojekti 2019 tutvustamine 

5. Kose Gümnaasiumi investeeringud 2019 tutvustamine 

6. Kose Gümnaasiumi kriisiplaani tutvustamine ja selle lisad (lisatud kaasapanekus)  

7. Muud küsimused 

 

1. Sirje Hanikat, Heli Mölder, Sigrid Kaju - Kose Gümnaasiumi I trimestri 

kokkuvõtted 

Õppejuhid andsid ülevaate õppeedukusest, koolikohustuse täitmisest ja tugimeetmetest 

(esitluste slaidid on lisatud manusena). 

 

2. Kose Gümnaasiumi õppetöö tegevused 2019 - Martin Medar 

M. Medar andis infot eelolevatest õppetöö tegevustest. 

 

3. Sisehindamise aruande koostamine 

M. Medar tutvustas prioriteete ja jagas infot sisehindamise aruande koostamise kohta. 



 

4. Kose Gümnaasiumi eelarveprojekti 2019 tutvustamine 

M. Medar tutvustas eelarveprojekti. 

U. Silbergi sõnul kinnitatakse eelarveprojekt volikogu poolt eeldatavasti veebruaris. 

 

5. Kose Gümnaasiumi investeeringud 2019 tutvustamine 

M. Medar andis ülevaate investeeringutest. 

Esitatud info võeti teadmiseks. 

U. Silberg: Soovitan hakata planeerima lifti juba järgmisel aastal – see on sees 

valimislubadustes. 

 

6. Kose Gümnaasiumi kriisiplaani tutvustamine ja selle lisad (lisatud kaasapanekus) 

Kriisiplaan saadeti tutvumiseks hoolekogu liikmetele epostiga enne koosolekut. 

 

7. Muud küsimused 

L. Ausmees: Kas järgmisel õppeaastal võiksid Kose koolis alata tunnid kell 8.15 või hiljem? 

M. Medar: Otsus eeldab laialdasemat kaasatust, tuleb algatada arutelu. Koolipäeva alguse aeg 

võib hilisemaks muutuda üle Eesti, praegu ei ole veel teada, kas see tuleb soovituse või 

kohustusena. 

Plaanime algatada arutelu koolivormi teemal, et järgmisel aastal 5. klassis käivad õpilased 

jätkaksid koolivormi kandmist. 

S. Hanikat: Norrison pakub uusi koolivormi elemente, mis on sobilikud ka vanematele 

õpilastele. 

 

Järgmine hoolekogu koosolek toimub mais 2019. 

 

 

Ave Kooskora  Liina Urgas 

Hoolekogu esimees  Hoolekogu protokollija 


